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Z A P I S N I K 
 

13. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 14.12.2020 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Marko Obid, Saša Cvek, Borut Eržen, Aleš 

Tušar. 

Opravičeno odsotni: Andrej Valentinčič, Andraž Drešček, Jože Močnik. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 11. redne seje in 12. dopisne seje sveta.  

2. Proračun za leto 2021 – drugo branje. 

3. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnika v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 11. redne seje sveta KS Cerkno z dne 6.10.2020 in 12. dopisne seje 

sveta KS Cerkno z dne 24.11.2020. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Vid Lahajnar je uvodoma povedal, da se je v dopoldanskem času sestal z 

županom in direktorjem občinske uprave, na temo možnosti financiranja rekonstukcije 

poslovilne vežice v letu 2021 iz občinskega proračuna. Zagotovljeno je bilo, da bo občina za 

ta namen za leto 2021 namenila 70.000 EUR. V primeru, da tudi KS iz svojih sredstev 

zagotovi 50.000 EUR, kot je bilo predvideno že v prvem branju proračuna, bi morala sredstva 

za rekonstrukcijo in prizidek zadoščati. 

 

Danilo Sedej se je spraševal, ali bo dovolj 120.000 EUR za dokončanje objekta. Menil je, da 

je pred začetkom potrebno narediti dobro finančno konstrukcijo. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je v nadaljevanju člane seznanil še z nujnimi spremembami 

proračuna glede na prvo branje, in sicer: 



 Za odvoz odpadkov iz dveh 1100 l kontejnerjev za mešane odpadke s pokopališča, bo 

v letu 2020 potrebno zagotoviti dodatnih 3.648 EUR. Glede na to, da v rebalansu III ni 

zagotovljenih sredstev za odvoz odpadkov iz pokopališča za mesec november in 

december, se sredstva za pokrivanje tega stroška zagotovi v letu 2021 in sicer v višini 

833 EUR. 

 Na podlagi prejete ponudbe za izdelavo nadstreškov za ekološke otoke, se na postavki 

Ureditev ekoloških otokov zagotovi dodatnih 2.302 EUR. 

 Na postavki Vzdrževanje pokopališča se za nakup dveh kompostnikov zagotovi 

dodatnih 276 EUR. 

 Glede na prejete račune SiKabla za plačilo licenčnin za POP TV, Kanal A in Planet 

TV iz leta 2019, se na postavki Retransmisiranje programov rezervira 443 EUR za 

pokritje zadnjih stroškov v povezavi s kabelskim sistemom, na osnovi slednjega se 

zniža postavka Investicijsko vzdrževanje cest, kjer je bilo prvotno planirana postavitev 

ogledala v Planini pri Cerknem. Ker je do realizacije prišlo v letu 2020, se za leto 

2021 planira morebitni nakup ogledal in drugih znakov. 

 V primeru izgradnje podpornega zidu Pot pod bregom, je na podlagi prejetih ponudb 

za projekt, izvedbo in nadzor potrebno zagotoviti dodatnih 24.845 EUR sredstev. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil tudi s tem, da je za menjavo kandelabrov JR ob 

državni cesti potrebno imeti projekt in dovoljenja. Bil je mnenja, da bi morala to izpeljati 

občina. 

 

Danilo Sedej se je strinjal, ter predlagal da se na terenu pogleda, koliko kandelabrov bi bilo 

znotraj naselja potrebno zamenjati. Pridobil bo ponudbe, na podlagi katerih se bo z 

rebalansom uskladilo vrednost postavke. 

V nadaljevanju je bil mnenja, da glede na to, da so stroški na pokopališču z leta v leto višji, v 

zadnjem letu, pa se pričakuje večje povišanje na odvozu odpadkov, je potrebno vsaj nekoliko 

dvigniti cene pristojbin za grobove.  

 

Po krajši razpravi, je bil sprejet sklep: 

Najemnike grobov, se z naslednjim računom obvesti, da se z letom 2021 letna 

pristojbina za: 

 Enojni grob iz 13,32 EUR dvigne na 15,32 EUR, 

 Dvojni grob iz 26,64 EUR dvigne na 30,64 EUR, 

 Otroški grob iz 3,22 EUR dvigne na 4,22 EUR. 

 

Danilo Sedej je bil tudi menja, da se glede na razpoložljiva sredstva in prioritetni projekt 

poslovilne vežice, lahko postavka Umiritev prometa zniža za postavitev dveh ležeči policajev. 

Nujna je postavitev t.i. ležečega policaja Pr Štruklu, ostala dva pa se planira v prihodnjih 

letih. 

 

Borut Eržen je poudaril, da se cesta Pot pod bregom nasuje, asfaltira in postavi ograjo. 

Izvedba podpornega zidu je nesmiselna in tudi finančno nerealna. 

 

Ostali člani so se z njima strinjali, zato je bil sprejet sklep: 

Potrdi se predlog proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2021 v drugem branju z 

upoštevanjem pripomb, in sicer postavka: 

 210601 Materialni stroški se poveča za 300 EUR, za pokrivanje odvetniških 

stroškov, 



 211301 Tekoče vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti se poveča za 3.654 EUR, 

za nujna vzdrževalna dela na vaških poteh (tampon, asfaltno krpanje), 

 211304 Investicijsko vzdrževanje cest se zmanjša za 443 EUR, na račun postavke 

211803 Retransmiriranje RTV programov, za pokritje zadnjih stroškov licenčnin 

za POP TV, Kanal A in Planet TV, 

 211310 Umiritev prometa se zmanjša za 7.000 postavitev dveh t.i. ležečih 

policajev, in sicer na Vojkovi in Platiševi ulici, zagotovi pa se 427 EUR sredstev 

za izdelavo projekta, 

 211501 Odvoz odpadkov se poveča za 2.187 EUR za odvoz odpadkov iz 

pokopališča, 

 211505 Ureditev ekoloških otokov se na podlagi prejete ponudbe poveča za 2.302 

EUR, 

 211602 Vzdrževanje pokopališča se poveča za 276 EUR za nakup dveh 900 l 

kompostnikov, 

 211611 Mrliška vežica Cerkno se poveča za 70.000 EUR, za sredstva, ki jih bo za 

rekonstrukcijo MV zagotovila Občina Cerkno v obliki transferja. 

 

Prisotni člani so opozorili tudi na nepravilne in nepravilno postavljene znake, ki opozarjajo na 

ležeči policaj na Močnikovi ulici. Predsednik Vid Lahajnar bo pri projektantki preveril, kateri 

znaki naj bi opozarjali na oviro in kje točno morajo biti postavljeni. 

 

Aleš Tušar je še vprašal, kako je s sanacijo ceste v Čeplezu k Čednku. Rečeno mu je bilo, da 

je Srečko Gračner pri koncu z izdelavo projekta, ki ga bo plačala občina. Najbrž pa se je 

pozabilo rezervirati sredstva za izvedbo. 

 

Danilo Sedej je dodal, da v obrazložitvah občinskega proračuna v prvem branju ni zasledil, da 

bi bila izvedba vključena, bo pa vprašal na naslednji seji odbora. 

 

Aleš Tušar je še povedal, da cesto pod cerkvijo v Planini, ki vodi do parcel, vsako večje 

deževje močno poškoduje, ker ni urejeno odvodnjavanje. Pridobil je tudi že eno ponudbo, 

katera znaša cca. 11.000 EUR. 

 

            AD 3 

 

Predsednik Vid Lahajnar je članom predstavil prošnjo Darka Svetičiča in Vinka Jurmana, ki 

prosita za pesek za vzdrževanje ceste do stanovanjskih objektov. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet sklep: 

Prosilcu Darku Svetičiču se odobri dva kamiona peska, prosilcu Vinku Jurmanu pa se 

odobri en kamion peska. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je članom še povedal, da Močnik d.o.o. na osnovi sodne poravnave, 

ki je bila sklenjena na sodišču, v roku ni v celoti izpolnil zaveze. Po sodni poti nato lastnik, na 

stroške zavezanca, dobi izvajalca. Ker ima Raspet d.o.o. uradno registrirano deponijo, čakamo 

na njegovo ponudbo in nato še izvedbo. Za najem parcele pa se že zanima Simon Peternelj. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30. 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar      


